

# Franckesche Stiftungen zu Halle

## Pauli Manutii Epistolarum Libri XII

Manuzio, Paolo

Lipsiæ, Apud Johann. Herebord. Klosium, Anno 1707.

VD18 11417161

Antonio Furnario, Neapolim. Epist. XXII.

---

### Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

### Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:hbz:ha33-1-198567

ram, pro virili mea parte operam dabo. De versibus, joculari te faciliè patior, & in ludicro argumento ingenii præstantiam ostendere. Sed noli à me expectare, ut paria paribus. Te enim, ut alumnum suum, perpetuumque cultorem amplexantur Musæ: me, qui, salute jam pridem illis dicta, ad Oratores me contuli, nunc, si quando ad eas conor accedere, ut alienum, ac transfugam, à se repellunt. Vale Romæ. Ibid. Aug. M D. LXX.

## ANTONIO FURNARIO, NEAPOLIM.

### EPIST. XXII.

*Significat Furnario, se senem & valere, & jucundè vivere, eamque senectuti gratiam habere, ut pauca, jam requirat, quippe cum non longè absit à portu, ad quem adspirat.*

**E**T valemus, & satis jucundè vivimus, re domesticâ ita jam constitutâ, ut adolescenti filio, quem unicum habemus, cogitandum de virtute, potius, quàm de fortuna videatur. Nam, quod ad me attinet, hanc habeo senectuti gratiam, ut pauca jam requiram: vel, quòd ad illa longè meliora properamus: non enim longè abesse videtur ille portus, quò pervahi cupimus ex diuturna tempestate: vel quòd stultum putamus, ea quærere cum labore, quæ nec si adipiscare, molestiæ finis est. Quod te quoque, excultum literis hominem, sentire arbitror: & hòc equidem nomine cum te diligo vehementiùs, tum diligi à te cupio. Memoria nostri